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Közel 25 éve végeztem a Pécsi Tudományegyetem Pollack Mihály Műszaki Főiskolai Karán 

villamosmérnökként, és azóta az áramszoláltatói szektorban dolgozom a hálózati 

szegmensben. Ezen idő alatt kiemelt feladataim közé tartozott az erősáramú hálózatok 

hosszútávú stratégiájának kidolgozása, az éves beruházási tervek hatékony megvalósítása, 

valamint az ezen projektkehez tartozó vállalkozói körrel történő együttműködés biztosítása. 

Munkásságom alatt több innovatív, működésfejlesztő rendszert dolgoztam ki, aktívan részt 

vettem iparági szabályozások formálásában. Ezen feladataimra és megszerzett technológiai 

tudásomra építve több mint 10 éve foglalkozom a hírközlési rendszerek erősáramú 

oszlopsoron történő elhelyezésének témakörével. Munkámban mindig arra törekedtem, hogy 

partnereinkkel egységesen, azonos feltételek biztosítása mellett tudjunk dolgozni a 

folyamatosan változó piaci körülményeket is figyelembe véve. A Szupergyors Internet Program 

elindulásával a műszaki akadályok feloldására egy szakmai munkacsoportot állt össze 

vezetésemmel a teljes erősáramú engedélyesi szakmai képviselet mellett az érintett 

minisztérium, hatóságok, kamara, érdekképviseleti szervek és meghatározó piaci szereplők 

együttműködésével. A szakmai munkacsoport munkásságának eredményeként a műszaki 

követelményeket közel egységessé tettük, továbbá bővíteni tudtuk az erősáramú szektor 

vállalkozói körét, mind tervezői, mind kivitelezői körben. E mellett aktívan dolgozunk együtt a 

hírközlési iparág új technológiának formálásában, az együttműködés lehetőségeinek 

vizsgálatában. 

 Törekvésem munkámmal biztosítani, hogy a két iparág partneri együttműködésben dolgozzon 

hosszú távon együtt, és közösen készüljön fel a jövő változó kihívásainak kezelésére. 

 


